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Sak 6/24 Godkjenning av forrige møtes referat. 

• Godkjent. 

Sak 7/24 Årsmøte - gjennomgang saker og saksdokumenter 

• Trine har mottatt mange fine artikler fra gruppene. Mangler fra Andreas. 

• Knut lager en mal til signering av regnskap. 

• VA prosjektet må være med til årsmøtet. Det har vært utvikling i saken. Oppstart er i 
utgangspunktet planlagt i mars/april i år. Vi må få garantier for prosjektet før vi betaler noe. 
Ole Øyvind sender e-post og etterspør status, samt lager et utkast til årsmøtesak. 

• Orientere om bryggeutvidelsen, det har ikke skjedd noe her etter høsten annet enn at 
kommunen jobber med arealplanen. 

• Kontingent: Styret foreslår å sette kontingent for både barn og ungdom opp til 25 år til kr 
500.- 

Sak 8/24 Eventuelt 

• Det blir ikke Vestfoldcup for jolleseilerne i år. Datoer vi har kapasitet kolliderer med andre 
aktiviteter. 

• «Snakkasgjengen» har ytret ønske om at Carsten With skal komme for å snakke om seiltrim. 
De hører om han har mulighet. 

• Anders Wilhelmsen, mentaltrening. Nils Petter kjenner han og kontakter han for å sjekke 
mulighet 

• SeilUT: Knut Amlie, Knut Helmundsen og Espen Øverland er spurt og er positive til 
opplegget. Appen fra Trimpoeng er noe billigere enn først antatt.  

• Prioritering av prosjekter basert på input fra Jørn. Nytt kjøkken, toaletter, dusj, lager, vei, 
bom og parkering. Se vedlagt dokument med oppsummering av mulige prosjekter. 

• For å betjene mastekran på brygga trenger man godkjenning og opplæring, nye regler. Vi må 
ta en avgjørelse på dette før sesongen. Bård mener vi bør finne ut hvilken opplæring som 
kreves og evt betale for sertifisering. Kan man lære opp internt hvis en eller flere får 
opplæring? Nils Petter foreslår 100,- pr gang bruk, «krangodkjenner» arrangerer kurs for de 
som ikke allerede har kransertifikat. Han mener dette er et gode vi fortsatt bør ha på Seivall. 
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